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Председник СНС Томислав Николић каже да договор Србије и ЕУ око Резолуције о
Косову не гарантује убрзан наставак европских интеграција и скоро чланство. Он сматра
да усвојена резолуција у Генералној скупштини УН удаљава Србију од Космета и не
очекује велике резултате од предстојећих преговора две стране, јер Приштина има
подршку да у дијалог уђе као независна држава.

  

Шта ћемо сад... Томислав Николић каже да Срби са Косова после ове резолуције
размишљају да се селе
  
  Али, Николић прво одговара на питање: зашто сада критикује председника Бориса
Тадића због усаглашавања Резолуције о Косову са ЕУ, кад га је не тако давно
критиковао што са Европом није договорио заједнички наступ у УН?

  

- Наш пут до резолуције је потпуно бесмислен. Да смо хтели да усаглашавамо текст са
ЕУ не бисмо без договора с њима слали ГС УН ону прву резолуцију или текст Бориса
Тадића. Сад смо добили другу резолуцију ЕУ и одмах заборављамо да је Тадић сам
писао прву! Он је одустао од кључних елемената свог текста. Зашто ју је уопште писао?
Да покаже народу шта жели, а не може да оствари? Е, доста нам је таквих људи! Нека
пусте способније, који могу да остваре што желе.

  

На основу чега закључујете да би наша резолуција другачије изгледала да смо се
одмах о њој договарали са ЕУ?

  

- Можда би резолуција овако изгледала и да су одмах почели да се договарају са ЕУ,
али то сада нико не зна јер је друга верзија текста понуђена у пет до дванаест. Писали
су га људи револтирани понашањем Србије која је трчала да некакав папирић поднесе
ГС УН пре папира који је наводно требало да пошаље ЕУ. Тадић договором са ЕУ назива
то што је од представника ЕУ измолио да у резолуцији све за нас негативно не буде
јасно речено.

  

Шта је по вама спорно у резолуцији договореној са Бриселом?
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- Она служи као основа за даље удаљавање од Косова. Да ли је ГС УН гласала о
независности Косова или о суверенитету Србије над Косовом? Једни су казали, гласамо
јер смо за очување суверенитета. Други, јер признајемо право Албанцима на државу.
Први гласају зато што је Србија у томе учествовала, а други зато што знају да ће
Албанци добити државу. Тадић дебаклом завршава своју политичку каријеру. Он више
нема шта да тражи у политици.

  

Зар нисте рекли да ћете Тадићу честитати ако се договори са ЕУ? Као што је Вучић
рекао да ће честитати власти ако резолуција прође?

  

- Уколико прође прва резолуција! Је ли прошла? Није! Волео бих да сам могао да
испуним обећање и да му честитам, али усвојена резолуција је текст који је ЕУ
припремила и текст коме се Албанци радују. Како могу да будем задовољан тим
текстом? Од како траје борба за КиМ ми смо само даље од Косова. Као да се нисмо ни
борили. Можемо да идеалишемо, да ме нападају по налогу из кабинета Тадића како сам
ја тобож прихватио независност Косова. Али очигледно нас неко само замајава и
обмањује.

  

Хоћете да кажете да је битка за Косово изгубљена?

  

- У животу обичног грађанина Косова више нема државе Србије. Сви његови животни
захтеви регулишу се са Албанцима. Шта је тим људима на Косову Србија изградила? Шта
им је дала? Чиме их држи на Косову? Ништа, и ничим! Чека кад ће да оду. Ми у Београду
бринемо о презадужености, незапослености... А о чему размишља Србин на Косову
после ове резолуције? Да се селе.

  

Говорите да је резолуцијом Србија признала независност Косова?

  

- То нигде не пише, а не могу да кажем да није признала. Ни у једној реченици се не
помиње да Србија има уставну обавезу да Косово буде у њеном саставу. Резолуција је
написана стерилно. Да сте сељака код мене у Бајчетини питали шта треба да пише у
резолуцији, рекао би - помени Србију! Држава је изгубила у очима својих грађана,
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пријатеља у свету, који под ко зна каквим притисцима нису прихватили да признају
независност Косова. Многе државе ће имати оправдање да то учине.

  

Шта можемо да очекујемо од преговора Србије и Косова?

  

- Ево, питам Тадића о чему ће да разговара с Албанцима? А, као да гледам да ће
причати само о облику заштите српског народа на Косову. Приштина има потпуну
подршку да у тај дијалог уђе са становишта независне државе. Ко ће да натера Албанце
да разговарају да Косово буде у саставу Србије? Албанци неће да разговарају о статусу,
него о томе како да уреде односе са суседима. А, о чему ћемо ми онда да разговарамо?
О времену?

  

Хоћемо ли од ЕУ добити нешто заузврат, кандидатуру за чланство?

  

- Ко је рекао у ком року ћемо нешто да имамо? Никад, нико. Сад кад се власт из ГС УН
вратила с лошим вестима о Косову кажу „али можда ћемо брже да добијемо
кандидатуру". Ма, бога ти! Овом народу треба посао, да заради и нормално живи, а не
папири који значе чланство кроз осам година.

  

Вук брани Косово боље од Тадића

  

Да ли вас је Тадић упознао са текстом нове резолуције?

  

- Никакву консултацију нисам имао с Тадићем. Нити верујем да је било кога консултовао.
Позвао ме је у среду и почео да ми чита шта је већ послао у УН. Био сам тада у
Крагујевцу на сахрани пријатеља и рекао да нисам у прилици да га слушам. Неколико
сати касније текст је већ био објављен.

  

Хоћете ли подржати предлог ЛДП за смену Вука Јеремића?
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- ЛДП нема снаге да каже да је Борис Тадић крив за све. Треба ли ми да чистимо
Тадићеву странку тиме што бисмо тражили главу Вука? Поставило се питање ко је
популарнији, Јеремић или Тадић пошто Вук боље брани Косово од Тадића.

  

Ви браните Јеремића?

  

- Тадић је борбу за Косово водио сам у жељи да све заслуге за одбрану Косова
припадну њему. Кад немате заслуга онда имате одговорност. Кажу да је у нашој
делегацији која је била на седници УН у Њујорку био хаос, да нису могли Јеремића да
натерају да у Генералној скупштини говори равно, бенигно. Требало је Тадић тамо да
иде! Да је вест добра, Тадић би био на ГС.

  

(Прес)
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